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Protokół nr 33/2021 
 

z XXXIII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego odbytej w dniu 27 stycznia 
2021 roku o godz. 14:00 z wykorzystaniem środków porozumiewania si ę na odległo ść 
(online), a zako ńczono o godz. 15:54 tego samego dnia. Przewodnicz ący Rady Miasta 
sesję prowadził z sali sesyjnej (niski parter) Urz ędu Miasta w Gorzowie Wielkopolskim 
przy ul. Sikorskiego 3-4.  
Sesję zwołano zarządzeniem Przewodniczącego Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
O terminie, miejscu i tematyce sesji powiadomiono radnych Rady Miasta poprzez doręczenie 
im zawiadomień.  
Na ogólną liczbę 25 radnych w posiedzeniu wzięło udział 25. 
Obecni: 
1. Robert Anacki 
2. Marta Bejnar - Bejnarowicz  
3. Patryk Broszko  
4. Alicja Burdzińska  
5. Przemysław Granat  
6. Jan Kaczanowski  
7. Krzysztof Kochanowski  
8. Anna Kozak  
9. Halina Kunicka  
10. Marcin Kurczyna  
11. Albert Madej  
12. Tomasz Manikowski  
13. Piotr Paluch  
14. Sebastian Pieńkowski  
15. Tomasz Rafalski  
16. Oskar Serpina  
17. Jerzy Sobolewski  
18. Jacek Sterżeń  
19. Maria Surmacz  
20. Robert Surowiec  
21. Jerzy Synowiec  
22. Paulina Szymotowicz  
23. Piotr Wilczewski  
24. Grażyna Wojciechowska  
25. Radosław Wróblewski  
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
Prezydent Miasta, Z-cy Prezydenta Miasta, pracownicy Urzędu Miasta.  
 
Porządek obrad : 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Wolne wnioski i informacje oraz oświadczenia klubowe. 
4. Druk nr 613 – podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Technikum nr 1 w Gorzowie 

Wielkopolskim. 
5. Druk nr 614 – podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Technikum nr 5 w Gorzowie 

Wielkopolskim. 
6. Druk nr 615 – podjęcie uchwały w sprawie utworzenia centrum kształcenia zawodowego 

i ustawicznego pod nazwą „Centrum Edukacji Zawodowej i Biznesu” w Gorzowie 
Wielkopolskim. 

7. Druk nr 616 – podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Mechanicznych 
im. Zesłańców Sybiru w Gorzowie Wielkopolskim. 
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8. Druk nr 617 – podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Budowlanych 
i Samochodowych im. Mikołaja Kopernika w Gorzowie Wielkopolskim. 

9. Druk nr 618 – podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania zespołu szkół i placówek pod 
nazwą Centrum Kształcenia Zawodowego w Gorzowie Wielkopolskim. 

10. Druk nr 619 – podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Technikum nr 1 
z siedzibą w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez zmianę siedziby z ul. Okrzei 42 na 
ul. Pomorską 67 w Gorzowie Wielkopolskim oraz utworzenia dodatkowych lokalizacji 
prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych szkoły przy ul. 
Okrzei 42, ul. Dąbrowskiego 32 oraz ul. Warszawskiej 48 w Gorzowie Wielkopolskim. 

11. Druk nr 620 – podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Branżowej Szkoły 
I Stopnia nr 1 z siedzibą w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez zmianę siedziby z ul. 
Okrzei 42 na ul. Pomorską 67 w Gorzowie Wielkopolskim oraz utworzenia dodatkowych 
lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych szkoły 
przy ul. Okrzei 42, ul. Dąbrowskiego 32 oraz ul. Warszawskiej 48 w Gorzowie 
Wielkopolskim. 

12. Druk nr 621 – podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej 
dla Dorosłych z siedzibą w Gorzowie Wielkopolskim przy ul. Okrzei 42, poprzez 
przeniesienie siedziby na ul. Pomorską 67 w Gorzowie Wielkopolskim. 

13. Druk nr 622 – podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Technikum nr 5 
z siedzibą w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez zmianę siedziby z ul. Dąbrowskiego 32 
na ul. Pomorską 67 w Gorzowie Wielkopolskim oraz utworzenie dodatkowych lokalizacji 
prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych szkoły przy 
ul. Dąbrowskiego 32, ul. Okrzei 42 oraz ul. Warszawskiej 48 w Gorzowie Wielkopolskim. 

14. Druk nr 623 – podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Branżowej Szkoły 
I Stopnia nr 5 z siedzibą w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez zmianę siedziby 
z ul. Dąbrowskiego 32 na ul. Pomorską 67 w Gorzowie Wielkopolskim oraz utworzenie 
dodatkowych lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych 
i opiekuńczych szkoły przy ul. Dąbrowskiego 32, ul. Okrzei 42 oraz ul. Warszawskiej 48 
w Gorzowie Wielkopolskim. 

15. Druk nr 624 – podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Technikum nr 7 
im. Majora Henryka Sucharskiego w Gorzowie Wielkopolskim, wchodzącego w skład 
Zespołu Szkół Elektrycznych im. Majora Henryka Sucharskiego w Gorzowie 
Wielkopolskim, poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych szkoły przy ul. Warszawskiej 48  
w Gorzowie Wielkopolskim. 

16. Druk nr 625 – podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Branżowej Szkoły 
I Stopnia nr 7 w Gorzowie Wielkopolskim, wchodzącej w skład Zespołu Szkół 
Elektrycznych im. Majora Henryka Sucharskiego w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez 
utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych 
i opiekuńczych szkoły przy ul. Warszawskiej 48 w Gorzowie Wielkopolskim. 

17. Druk nr 626 – podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Centrum Kształcenia 
Zawodowego z siedzibą w Gorzowie Wielkopolskim przy ul. Pomorskiej 67, poprzez 
utworzenie dodatkowych lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych 
i opiekuńczych placówki przy ul. Warszawskiej 48, ul. Okrzei 42, ul. Dąbrowskiego 32 
w Gorzowie Wielkopolskim. 

18. Druk nr 627 – podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Centrum Kształcenia 
Ustawicznego z siedzibą w Gorzowie Wielkopolskim przy ul. Pomorskiej 67, poprzez 
utworzenie dodatkowych lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych 
i opiekuńczych placówki przy ul. Warszawskiej 48, ul. Okrzei 42, ul. Dąbrowskiego 32 
w Gorzowie Wielkopolskim. 

19. Druk nr 606 - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu wspierania 
rodziny na terenie miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2021-2023. 

20. Druk nr 607 - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego programu rozwoju 
pieczy zastępczej na terenie miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2021-2023. 
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21. Druk nr 608 – podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości 
stanowiących regionalną pomoc inwestycyjną. 

22. Druk nr 609 - podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od środków 
transportowych stanowiących regionalną pomoc inwestycyjną. 

23. Druk nr 629 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok 
Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

24. Druk nr 630 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok 
Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

25. Druk nr 631 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok 
Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

26. Druk nr 632 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2021-2047. 

27. Druk nr 610 - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wymagań, jakie 
powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego oraz zasad i trybu przeprowadzenia 
konsultacji społecznych do budżetu obywatelskiego w ramach budżetu Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego. 

28. Druk nr 611 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

29. Druk nr 612 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego do Stowarzyszenia pod nazwą „Samorządy dla Żużla”. 

30. Druk nr 628 – podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi. 
31. Informacja o stanie realizacji inwestycji miejskich w 2020 roku. 
32. Informacja o stanie realizacji uchwał.  
33. Sprawozdania z prac komisji Rady Miasta za 2020 rok. 
34. Przyjęcie protokołu z: XXXI i XXXII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
35. Sprawy różne, wolne wnioski. 
36. Zakończenie obrad. 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta – Jan 
Kaczanowski, który po powitaniu stwierdził wymagane quorum do obradowania i 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad. 2. Zatwierdzenie porz ądku obrad. 
 
Jan Kaczanowski – Panie i Panowie Radni otrzymali porządek obrad wraz z zaproszeniem. 
Pragnę poinformować, że Prezydent Miasta zwrócił się z wnioskiem o poszerzenie porządku 
obrad o projekt uchwały na druku nr 634 w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie 
z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych należnej w 2021 r. Ponadto Prezydent 
Miasta zwrócił się również z wnioskiem o wycofanie z porządku obrad projektów uchwał na 
druku od nr 613 do nr 627 ujętych w punktach od 4 do 18 włącznie. Wniosek stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. Czy są pytania lub uwagi do porządku obrad?  
Marta Bejnar-Bejnarowicz – chciałabym dwa słowa wyjaśnienia, co się stało, że te uchwały 
dotyczące szkół maja być wyciągnięte z porządku obrad? I tam jest jedna uchwała, o którą 
chciałam zapytać, tak abstrahując od tego czy to przyjmujemy dzisiaj czy nie, ale o 
utworzeniu Centrum Edukacji Zawodowej i Biznesu na ulicy Pomorskiej. Jeżeli mogłabym 
dwa słowa wyjaśnienia, bo rozumiem, że ta uchwała wróci po poprawieniu jakiś tam 
prawnych niedociągnięć. Chciałabym wiedzieć, co tu jest procedowane, co to jest za manewr 
z tym CEZiB-em na Pomorskiej? 
Jan Kaczanowski – rozumiem, miałem to na uwadze, p. Marta mnie uprzedziła, ale to bardzo 
dobrze. W związku z tym bardzo serdecznie prosiłbym o kilka słów w sprawie wycofania 
projektów uchwał na drukach od 613 do 627 tzw. uchwał oświatowych. 
Małgorzata Domagała – Zastępca Prezydenta Miasta – z dzisiejszego porządku obrad 
zostały wycofane projekty uchwał dotyczące Centrum Edukacji Zawodowej i Biznesu. 
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Powodem wycofania jest uwaga, między innymi związków zawodowych, dotycząca braku 
jednej z podstaw prawnych. W związku z tym poprosiliśmy o wycofanie tych uchwał i projekty 
tych uchwał będą procedowane na najbliższej sesji rady miasta w miesiącu lutym. 
Jan Kaczanowski – jeszcze była druga część pytania radnej Bejnarowicz. Prosiłbym, by ktoś 
ustosunkował się do tegoż pytania. 
Małgorzata Domagała – odnosząc się do drugiej części pytania dotyczącego ulicy 
Pomorskiej, z uwagi na to, że budynek dydaktyczny najprawdopodobniej nie zostanie 
oddany w roku bieżącym, a chcemy powołać Centrum Edukacji Zawodowej i Biznesu, jest 
propozycja, aby tymczasowa siedziba znalazła się na ulicy Pomorskiej. Po pierwsze to 
wszystkie te szkoły, które mają wejść w Centrum Edukacji Zawodowej i Biznesu odbywają 
tam warsztaty. Jest to też szkoła, która jest najbliżej usadowiona ulicy Warszawskiej. 
 
Głosowano w sprawie: 
Poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały na druku nr 634 w sprawie zwolnienia z 
opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych należnej w 2021r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maria Surmacz  
 
Jan Kaczanowski – proponuję przeprowadzenie jednego głosowania, to jest moja 
propozycja, w sprawie o wycofanie z porządku obrad projektów uchwał na drukach od nr 613 
do nr 627, to uzasadnienie, które przed chwilą przedstawiła Prezydent Małgorzata 
Domagała, czyli w tym punkcie porządku obrad, czyli od punktu nr 4 do punktu nr 18. Czy 
mają Państwo uwagi do mojej propozycji? 
Marta Bejnar-Bejnarowicz – chciałabym usłyszeć opinię p. Sassa, bo wydaje się, że tak nie 
możemy. 
Dariusz Sass – Radca Prawny – jeżeli któryś z radnych wysunie propozycję głosowania on-
block czyli takiego głosowania nad jakimś pakietem i żaden z innych radnych nie będzie 
wnosił jakiejś uwagi, jakiegoś komentarza, czy nie będzie chciał głosować nad daną 
konkretną zmianą indywidualnie, to radni mogą podjąć taką decyzję o tym, żeby zagłosować 
nad tym pakietem, bo każda z tych uchwał będzie taka sama w tym przypadku. Tutaj nie 
będzie jakiś niejasności, niedomówień. Wszystkie te uchwały będą w taki sam sposób 
głosowane. 
Jan Kaczanowski – czy to uzasadnienie mecenasa jest wystarczające? Dziękuję, rozumiem 
że innych uwag do mojej propozycji nie ma. W związku z tym przystępujemy do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wycofanie z porządku obrad projektów uchwał ujętych na drukach od nr 613 do nr 627. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
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Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Anna Kozak  
 
Jan Kaczanowski – proponuję by w punkcie 15 rozpatrzyć projekt uchwały na druku nr 633. 
Pozostałe punkty porządku obrad zmienią kolejność. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad ze zmianami. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski 
 
Ad. 3. Wolne wnioski i informacje oraz o świadczenia klubowe. 
 
Grażyna Wojciechowska – w tym punkcie chciałabym prosić o odpowiedź Piotra Guszpita 
odnośnie mojego pytania, które zadałam na Komisji Kultury, Sportu i Promocji odnośnie 
budowy stadionu lekkoatletycznego, a szczególnie, że nie wyrażamy zgody, żeby na tej 
górnej płycie było tylko 120 m tartanowej bieżni, czy nowoczesnej, a reszta ze starożytności. 
Bardzo proszę, bo to jest bardzo ważna sprawa dla mnie i nie tylko dla minie. Zobowiązałam 
się wobec mieszkańców, którzy do mnie dzwonili, żeby oni mogli usłyszeć. 
Piotr Guszpit – Dyrektor Wydziału Sportu – zobowiązałem się do udzielenia odpowiedzi 
Radnej na ostatniej komisji. Wyciągnąłem informacje z Wydziału Inwestycji, który prowadzi 
i realizuje to zadanie. Jeżeli chodzi o koszt tego zadania, to położenie samej nawierzchni 
tartanowej na tym boisku dolnym, gdzie będzie cały stadion lekkoatletyczny, jest określony 
kwotą 5.800.000 zł, czyli sama podbudowa, prace ziemne, wyrównanie i nałożenie tartanu. 
Taki jest koszt. Biorąc pod uwagę, że na górnym boisku można by ułożyć tartan, ale nie 
ośmiotorowy ponieważ tam nie ma tyle miejsca. A załóżmy, że na cztery tory, to przyjąłem 
proste wyliczenie, że, no nie połowa, ale powiedzmy 4/5 wielkości kosztów tartanu na 
dolnym boisku czyli około 2,5 mln -2,8 mln zł należałoby dodatkowo środków zabezpieczyć 
na bieżnię ogólną na ulicy, na tym górnym boisku. To tyle jeżeli chodzi o koszty. Natomiast 
padło jeszcze pytanie dotyczące pozyskania środków z PFRON-u. Dowiedziałem się, że 
PFRON będzie swoje środki uruchamiał, ale głównie na kładkę nad Kłodawką w celu 
zabezpieczenia bezpiecznego dostępu do stadionu z budynku szatniowego, który jest po 
drugiej stronie rzeczki. Natomiast jeżeli chodzi o wyposażenie stadionu, to dopiero po 
realizacji całego zadania PFRON będzie mógł w jakimś stopniu wesprzeć, ale z tym 
wnioskiem będziemy starali się zwrócić do PFRON-u dopiero w późniejszym terminie. 
Szukamy oczywiście możliwości znalezienia środków na tą nawierzchnie na górnym boisku. 
Grażyna Wojciechowska – przepraszam, nie chcę manewrować od razu. Ta informacja dla 
mnie jest niezrozumiała, że Pan Dyrektor mówi o takich wysokich środkach, bo skoro już 
została podpisana umowa i jest 120 metrów bieżni już opłacone, to proszę dokładnie podać 
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obwód płyty. Ile bieżnia, poszczególne tory, ile to jest metrów? To coś te wyliczenia ktoś 
Panu chyba wcisnął kit.  
Piotr Guszpit – nie, to nie jest kit. To są realne wyliczenia powierzchni 8-torowej. 
Grażyna Wojciechowska – na razie wysłuchałam. To jest za poważna sprawa. 60 lat 
czekałam, żeby stadion lekkoatletyczny był tak jak się mówi lekkoatletyczny. I musimy to 
rozegrać tak, żeby w czasie pozyskać, żeby zrobić coś, tak jak Prezydent, Przewodniczący i 
Radni mówicie. Jeśli robimy to robimy na całe życie. A na to nie można już 60 lat czekać. 
Żeby nasi wnukowie mogli z tego korzystać a nie tak jak nam zabroniono, nie dano tej 
szansy. Uważam, że to trzeba spokojnie niech też przeliczą co i jak. Zgłosiłam problem, żeby 
rozwiązać ten problem i nie oczekuję teraz odpowiedzi. Bo to się trzeba przygotować jak to w 
sytuacji wieloletniej realizacji, skąd jeszcze pozyskać środki, bo jak to nie można PFRON 
proszę Państwa sport niepełnosprawnych uszanować wieloletniego prezesa stowarzyszenia 
niepełnosprawnych Star. Za olimpiady, za Mistrzostwa Świata naszych niepełnosprawnych 
zawodników lekkoatletycznych. Dlatego Panie Przewodniczący uważam, że musimy się 
wszyscy do tego przygotować i znaleźć najlepsze rozwiązanie a nie raptem teraz 
podejmować jakiekolwiek decyzje. Sygnalizuję, że jest problem i ten problem musimy 
zgodnie z prawem rozwiązać. Przepraszam, że przerwałam Panu Dyrektorowi, bo to było 
mało czasu. Poniedziałek Komisja a dzisiaj jest środa. Przepraszam bardzo. Poproszę moich 
specjalistów, żeby to przeliczyli. Z trenerami lekkiej atletyki będę rozmawiała i przede 
wszystkim pierwszy będzie p. Dreczka, który był przygotowany jako dyrektor z Urzędu 
Wojewódzkiego od Spraw Sportu i Kultury, gdzie wszystko było przywiezione na Stadion 
Warty. Były zrobione szatnie, wykafelkowane i ten jak się to fachowo nazywa ten podkład, to 
wszystko. 
Jan Kaczanowski – temat jest, problem został zgłoszony, w związku z tym, tak jak sama 
zasugerowałaś p. Piotr wstępną odpowiedź udzielił. Myślę, że trzeba p. Dyrektorowi dać 
czas na to, żeby przeanalizował i z fachowcami sobie przedyskutował ten temat i udzielił  
w stosownym czasie odpowiedzi. Dziękuję i mam następującą prośbę, która pięknie była 
stosowana na ostatniej sesji, że jeśli ktoś mówi, jeden drugiemu w głos nie wchodzi, bo 
wtedy wyjdzie istny, że tak powiem bałagan a chciałbym tego absolutnie uniknąć. Od służb 
technicznych mam tutaj prośbę o 5 minutową przerwę po to, że jakieś sprawy techniczne są 
tutaj do wyprostowania. 5 minutowa przerwa.  
 
Po przerwie: 
Jan Kaczanowski – Szanowni Państwo wznawiamy obrady po przerwie. Przypominam, że 
jesteśmy w trzecim punkcie porządku obrad. 
Piotr Wilczewski – mam tylko jedno pytanie do Prezydenta Jacka Szymankiewicza, gdyż 
kilka dni temu dostałem odpowiedź od Prezydenta dotyczącą mojej interpretacji w sprawie 
wznowienia prac nad uchwałą krajobrazową. W odpowiedzi mogę przeczytać, że 
w najbliższym czasie nie przewiduje się ich kontynuacji z uwagi na konieczność realizacji 
innych zaplanowanych w pracowni urbanistycznej Wydziału Urbanistyki i Architektury Urzędu 
Miasta zadań planistycznych. Jak wszyscy obserwujemy, w ostatnim czasie w Gorzowie 
działa coraz więcej stowarzyszeń i osób prywatnych czy firm na rzecz poprawy estetyki 
naszego miasta a także wiele miast w naszym kraju uchwala takie uchwały krajobrazowe. W 
ramach ciekawostki to właśnie od momentu wejścia w życie ustawy krajobrazowej 
opracowano już 37 takich uchwał, co daje możliwość dokonania wstępnego przeglądu 
konkretnych przypadków a także przygotowanie takiej uchwały, która nie zostałaby 
zakwestionowana przez wojewodę i która by zawierała w sobie wszystkie elementy. I mam 
pytanie właśnie do Prezydenta Jacka Szymankiewicza, jak dokładnie mam czytać tą 
odpowiedź? Czy to oznacza nie, nie będziemy już w ogóle nad nią pracowali, nad ustawą 
krajobrazową, bo będziemy chcieli zawrzeć element uchwały krajobrazowej w studium, które 
teraz jest opracowywane? Czy zapominamy o tym temacie, bo są inne ważniejsze tematy w 
naszym mieście? 
Jacek Szymankiewicz – Zastępca Prezydenta Miasta – odpowiadając na wątpliwości 
radnego Wilczewskiego informuję, że faktycznie mamy ograniczone zasoby, jeśli chodzi o 
prace planistyczne. W tej chwili przypomnę, że skupiamy się na najważniejszym dokumencie 
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planistycznym dla miasta w ostatnim dziesięcioleciu i pewnie na przyszłe 10 lat. To jest 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania. Wszystkie siły zostały przeniesione 
na to, żeby dopracować ten dokument. Oprócz tego jeszcze mamy pilne tematy w zakresie 
opracowania miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. Zasoby mam jedne, 
zadań mnóstwo, stąd muszę określać priorytety. Priorytetem jest na pewno studium, 
priorytetem są miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego. Uchwała krajobrazowa 
jest cały czas z tyłu naszych głów, mamy pełną świadomość jej znaczenia. Mamy też jednak 
świadomość niedoskonałości regulacji. To o czym Radny powiedział- 37 samorządów na 
3000 gmin. To daje też skalę porównawczą tego, jak szeroki jest zakres prac związanych 
z uchwałą krajobrazową. Nie ukrywam, że czekamy też na zmiany legislacyjne dotyczące 
procedury i podstaw do uchwały krajobrazowej, które mają umożliwić sprawną realizację 
ochrony krajobrazu. Do tej pory stosujemy czy wdrażamy działania miękkie dotyczące 
usuwania na przykład wielu nośników reklamowych, przekonywania co do estetyki. Prace 
zostały wstrzymane ze względu na ograniczone zasoby. Nie ma żadnej innej jakby motywacji 
negatywnej do tego, żeby tego nie podejmować. Także nie mamy tylu ludzi, żeby wszystkimi 
tematami na raz się zająć. 
Piotr Wilczewski – trzymam kciuki, żeby udało się opracować studium zgodnie z planem i 
żeby potem właśnie w razie czego posiadać moce przerobowe, także trzymam kciuki i 
dziękuję bardzo za odpowiedź. 
Robert Surowiec – napisałem interpelację, ale też wiele głosów mieszkańców, którzy mówią 
o problemie, który jest od jakiegoś czasu w naszym mieście. To jest kwestia dzików, które 
wałęsają się po mieście. Są i na terenie szpitala i na osiedlach, na placach zabaw. 
Rozmawiałem na ten temat z Prezydentem Wójcickim. Temat nie jest prosty, ale bardzo 
proszę Urząd Miasta, żeby te działania, które są wykonywane, żeby były bardziej skuteczne. 
Bo jeśli tego nie zrobimy, to tak naprawdę obawiam się, że w krótkim czasie może dojść do 
jakiejś tragedii. 
Jacek Wójcicki – Prezydent Miasta – nas też bardzo niepokoi. Mamy mnóstwo sygnałów, 
telefonów. Reagujemy na tyle, na ile możemy, ale sami Państwo widzicie, że sytuacja jest 
o tyle trudna, ponieważ to są setki dzików na terenie miasta. Ze względu na ASF nie 
możemy ich przemieszczać poza teren miasta. Odstrzał jest kłopotliwy. Niedawna sytuacja z 
Polski, gdzie właśnie dokonywano takiego odstrzału też wzbudza poważne emocje i 
kontrowersje. Przede wszystkim apeluję jeszcze raz do mieszkańców o to, żeby nie 
traktować dzików jako zwierzęta, które chodzą po mieście, nie dokarmiać. To jest problem 
przede wszystkim z tym, że dziki wypędzone z lasu, bo mamy dosyć spore kłopoty z wilkami 
w okolicy Puszczy Noteckiej a tych dzików jest coraz więcej tutaj dlatego, że mają co jeść. 
Nie wolno ich dokarmiać, tak samo jak nie wolno dokarmiać kaczek, ptactwa, bo to czym my 
się żywimy to nie jest odpowiednia żywność dla zwierząt, ale wiem, że z tym trudno jest 
walczyć. Może jeszcze dwa słowa proszę Prezydenta Szymankiewicza, żeby się odniósł 
jakie są nasze w tej chwili działania związane z wyłapywaniem dzików. 
Jacek Szymankiewicz – Prezydent przedstawił tutaj główne obszary, którymi się zajmujemy. 
Rzeczywiście do momentu wprowadzenia zakazu ze względu na rozprzestrzenianie się 
afrykańskiego pomoru świń dokonywaliśmy odłowów dzików- te dziki były wywożone. 
Natomiast jest kilka przyczyn związanych z wysoką populacją tych dzików. Pan Prezydent 
wspominał o wilkach, które przeganiają taką zwierzynę na obrzeża lasów. Te dziki wchodzą 
faktycznie do obszarów, które w tej chwili są nawet bardzo zurbanizowane. Dokonujemy 
odstrzałów dzików tam gdzie możemy. Natomiast oczywiście w zakresie bliskości siedzib 
mieszkańców, terenów zamieszkania, tych odstrzałów dokonywać nie można. Przypomnę, 
że to problem nie jest gorzowski, tylko problem jest ogólnopolski. Faktycznie obawiamy się 
dotarcia do Gorzowa ASF-u natomiast wiemy, że te ogniska już są bardzo blisko Gorzowa. 
Dziki, które są w Gorzowie one są zlokalizowane w trzech miejscach i faktycznie aktywność 
niekiedy mieszkańców, którzy traktują dziki jako swego rodzaju atrakcje, wydarzenie, 
skutkuje tym, że one się oswajają, nie czują tutaj zagrożenia, więc prosimy zgłaszać każdy 
taki przypadek Straży Miejskiej. Mamy powołanego specjalnego pełnomocnika, który się 
zajmuje i odstrzałem i przepędzaniem tych dzików. Staramy się je przeganiać w takie 
miejsce, gdzie one nie zagrażają mieszkańcom, natomiast wiadomo, że jeżeli karma jest 
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wykładana, jeżeli mają łatwy dostęp do pożywienia to one wracają. Także mogę ponowić 
apel Prezydenta o to, żeby zgłaszać każdą aktywność dzików na terenach miejskich, a my 
staramy się maksymalizować działania w zakresie przepędzania ich na inne tereny i 
odstrzału redukcyjnego. 
Robert Surowiec – Prezydent Szymankiewicz powiedział bardzo ważną rzecz i myślę, że 
warto się nad tym zastanowić, żeby zrobić taką akcję informacyjną dla mieszkańców co 
zrobić wtedy, kiedy te dziki widzimy. Myślę, że to, że nie należy ich dokarmiać i traktować ich 
jako atrakcję turystyczną to jest oczywiste, ale gdzie zadzwonić? Myślę, że wielu 
mieszkańców tego nie wie i to jest coś, co sprawnie można byłoby zrobić. 
Jerzy Synowiec – rozumiem potrzebę uciszenia czy zminimalizowania strachu mieszkańców 
miasta przed dzikami i wywożenia ich w miejsca, gdzie powinny żyć, czyli poza miasto, do 
lasu. Natomiast zawsze się sprzeciwiałem i sprzeciwiać będę jakimkolwiek pomysłom, które 
sprowadzają się do mordowania tych zwierząt i to mordowania masowego, na oczach ludzi, 
dzieci, pod domami, w mieście, na trawnikach i w parkach. To żeby było jasne. I gwoli 
wyjaśnienia chciałbym powiedzieć jedną rzecz. Nie wiem, czy wszyscy wiedzą, ale dzik nie 
jest mięsożernym zwierzęciem, tylko roślinożernym zwierzęciem. Nie je ludzi, kotów i psów. 
Mało tego, jeżeli popatrzymy w historię naszego miasta, to za ostatnie dwadzieścia lat 
wcześniej nie ma żadnych notatek na ten temat, dziki nie zaatakowały skutecznie człowieka, 
aby pozbawić go życia, ale też nie zraniły nikogo, więc strach, że dojdzie do nieszczęścia 
jest całkowicie w 100% bezpodstawny. W naszym mieście żyje kilka tysięcy psów 
wyprowadzanych bez kagańców i to psów takich, których ja się boję. Te psy co kilka, co 
kilkanaście dni zagryzają kota, psa innego, atakują dzieci, ludzi. Jak słyszymy z doniesień 
kraju takie psy potrafią zabić dziecko, które kona w męczarniach. Z tym nikt nie walczy, 
ponieważ piesek jest miły zwierz. Amstaff czy jakieś Rottweiler, czy inne bydlę 
wyprowadzone przez patologię, często bez kagańca i nawet bez smyczy. Tym się zajmijmy. 
To jest niebezpieczeństwo. To może zaatakować w każdej chwili. Dzik nie zaatakuje nigdy 
nikogo chyba, że mu się kopnie młode warchlaki albo rzuci w nie kamieniem, a i tak krzywdy 
nie zrobi. Żebyśmy naprawdę dyskusję sprowadzili do pewnego poziomu realizmu a nie 
strachu, który ma wielkie oczy. Jesienią jedna pani spała na ogródkach działkowych przy 
ulicy Błotnej. Obudziła się i zobaczyła na tych ogródkach kilka dzików. Zadzwoniła po 
stosowne służby. Te przyjechały i wymordowały dziki na wszystkich ogródkach, które potem 
za nogi ciągnięto na platformie. Strzelano 50 m od domu. Sprawa na skutek mojej interwencji 
skończyła się w Sądzie przeciwko strzelającym. Nie doprowadzajmy do takich sytuacji. 
Wszyscy jesteśmy ludźmi, którzy weszli na tereny dzików a nie odwrotnie. 
Jacek Wójcicki – kompletnie nie zgadzam się i jest mi bardzo przykro, że mecenas 
wystosował właśnie takie oskarżenie w stosunku do łowczego, który strzelał. Może i miejsce 
nie było najlepsze, ale będę bronił mimo wszystko tych ludzi, którzy robią w naszym imieniu 
te ostrzały dlatego, że proszę porozmawiać mimo wszystko z myśliwymi i myśliwi doskonale 
powiedzą, jak może zaatakować dzik i jakie może wyrządzić szkody. I może dojść do sytuacji 
takiej, że dziki będą atakowały a ich jest zdecydowanie za dużo i wchodzą w teren 
zamieszkały, gdzie się bawią dzieci. I proszę naprawdę nie opowiadać, że rozwścieczona 
locha nie zrobi nic dziecku, które niechcący wejdzie właśnie w jej stanowisko. Jeżeli Pan 
taką odpowiedzialność jest w stanie na siebie wziąć, to proszę bardzo. Absolutnie ja się na 
to nie zgadzam. Z dzikami musimy zrobić porządek właśnie z tego powodu. Oczywiście 
jestem zdecydowanie za tym, żeby dziki wywozić do lasu, ale dzisiaj nie ma takiej 
możliwości. Ze względu na ASF nie ma możliwości przemieszczania. Dopóki robiliśmy takie 
odwozy było zdecydowanie lepiej. W tej chwili nie ma takiej opcji, więc odstrzały gdzie jest to 
możliwe będą robione. 
Jerzy Synowiec – gwoli wyjaśnienia. To nie ja oskarżyłem myśliwych przed sądem, tylko 
zrobiła to Policja uznając, że oni przekroczyli co najmniej kilka przepisów prawa. I to Policja 
przed Sądem będzie wykazywała ich winę, którą oceni ostatecznie Sąd. Ja byłem tylko kimś, 
kto zawiadomił o haniebnych praktykach polegających na tym, że strzela się 50 metrów od 
moich okien i 20 metrów od mojego dziecka. To jest prawdziwe zagrożenie. To myśliwi są 
prawdziwym zagrożeniem a nie dziki, bo to myśliwi mogli mi zabić dziecko, a nie moje 
dziecko myśliwych czy dziki. 
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Jacek Szymankiewicz – chciałem się odnieść do tego o czym mówił radny Synowiec. Wbrew 
temu, co Pan twierdzi dzik jest zwierzęciem wszystkożernym, nie roślinożernym. Żywi się 
często padliną i właśnie to jest jedno ze źródeł rozprzestrzeniania się ASF-u. Dodatkowo 
lekkie zimy w ostatnich latach i brak zagrożeń, brak naturalnego wroga spowodowały duży 
naturalny przyrost dzików. Locha, u której do tej pory przetrwał jeden, dwa warchlaki, w tej 
chwili prowadzi pięć, sześć warchlaków. Dziki się namnażają w tempie bardzo szybkim. 
Skutkuje to też tym, że szukają dostępu do jedzenia i szukają nowych terenów na żerowiska. 
Stąd ten problem potęguje a nie jest ograniczany. Odstrzały są jedynym sposobem na 
redukcję dzików na terenie miasta. 
 
Ad.4. Wycofany 
Ad.5. Wycofany 
Ad.6. Wycofany 
Ad.7. Wycofany 
Ad.8. Wycofany 
Ad.9. Wycofany 
Ad.10. Wycofany 
Ad.11. Wycofany 
Ad.12. Wycofany 
Ad.13. Wycofany 
Ad.14. Wycofany 
Ad.15. Wycofany 
Ad.16. Wycofany 
Ad.17. Wycofany 
Ad.18. Wycofany 
 
Ad.19. Druk nr 606 - podj ęcie uchwały w sprawie przyj ęcia Gminnego programu 
wspierania rodziny na terenie miasta Gorzowa Wielko polskiego na lata 2021-2023. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Ponadto projekt został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Spraw Społecznych. 
Alicja Burdzińska – mam jeden problem z Gminnym Programem Wspierania Rodziny dla 
miasta Gorzowa i postaram się króciutko wyjaśnić o co mi chodzi. W materiale we wstępie 
mowa jest o promocji rodziny. Niestety tylko jest tam mowa o tym. Podstawowym założeniem 
programu okazuje się jest wspieranie rodziny z problemami. I niejednokrotnie już poruszałam 
ten temat i pozwalam sobie ponownie jeszcze raz apelować. Należy promować wartość 
rodziny. Należy zapobiegać, a nie leczyć problemu. Rodzina wymaga wsparcia, aby nie 
powstawały te problemy. O to się martwi nasz Rząd. Tutaj są uwzględnione programy 
w programie gminnym. Między innymi jest to „500 Plus”, czy „Dobry start” i wiele innych 
programów. Jednak brak promocji życia w rodzinie, konkretnych działań martwi mnie bardzo. 
Liczyłam, liczę cały czas na kreatywność naszych służb. Podobnie jak było z promocją 
naszego miasta. Nastąpiły widzę bardzo wielkie zmiany i cieszę się, że tak się dzieje. Liczę 
cały czas na to, że zaczniemy promować wartości rodzinne i dlatego pozwoliłam sobie 
wstrzymać się jako jedyna od głosu. I jeszcze mam jedno pytanie do służb. Chciałabym się 
dowiedzieć, tylko o proporcje mi chodzi, o źródła finansowania. Jakie są proporcje? 
Radosław Wróblewski – zapoznając się z tym programem, zwróciłem uwagę, o tym mówiłem 
też na komisji Spraw Społecznych, na kwestię dotyczącą zagrożeń związanych z realizacją 
Programu Wspierania Rodzin. Co mnie zaniepokoiło? Przede wszystkim właśnie w analizie 
SWOT jest to wymienione i to jest jak gdyby bardzo ważne, bo z jednej strony rzeczywiście 
to jest duże zadanie, odpowiedzialne zadanie, bardzo trudne zadanie, ale też pytanie czy 
będzie kim realizować to zadanie w najbliższych latach? Jaka też będzie jakość tego 
zadania? Dlaczego? Bo tu jest jasno stwierdzone. Wielozadaniowość zawodu pracownika 
socjalnego. Ludzie, tak jak odpowiedź usłyszałem właśnie od dyr. Szenwald, ludzie pracują 
na wielu ustawach, wielu obszarach, często różnych od siebie. Niski prestiż zawodu 
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pracownika socjalnego, asystenta rodziny oraz wypalenie zawodowe pracowników działu 
pomocy środowiskowej. Mam nadzieję, że też tutaj Prezydent jak i podległe mu kierownictwo 
będą zwracać w swojej praktyce i w swojej polityce społecznej również aspekt na tą kwestię, 
bo to jest bardzo ważne. Rzeczywiście jakość pracowników a wiemy, że oni pracują 
inwestujecie też w nich, też takie informacje otrzymałem na komisji, że też nawet próbujecie 
przeciwdziałać temu wypaleniu zawodowemu. Zwracam się z apelem i będę wracał do tego 
wątku w następnych latach naszej kadencji, w jaki sposób będzie właśnie miasto, Prezydent 
reagować na to zagrożenie po to, aby je maksymalnie minimalizować. 
Jan Kaczanowski – radna Burdzińska zadała pytanie. Czy mogłaby tej odpowiedzi udzielić 
zastępca dyrektora Gorzowskiego Centrum Pomocy Rodzinie p. Beata Szenwald? Dyrektor 
Szenwald się nie zgłasza. W związku z tym mam propozycję dla p. Radnej, że to pytanie czy 
nawet wątpliwości zostaną przekazane i będzie miała Pani udzieloną odpowiedź oddzielnie.  
Alicja Burdzińska – ja mam prośbę, żeby odpowiedź została skierowana do wszystkich 
radnych. Na Pewno wszyscy radni będą tym zainteresowani. Może jednocześnie chciałabym 
poprosić w tej odpowiedzi uwzględnić źródła finansowania, proporcje wystarczą i kreatywne 
działania, jakie zostały poczynione na rzecz promocji rodziny. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 606 - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu wspierania rodziny 
na terenie miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2021-2023. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, 
Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Alicja Burdzińska  
BRAK GŁOSU (2) 
Robert Anacki, Albert Madej  
 
Podjęta uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego programu wspierania rodziny na terenie 
miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2021-2023, stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad. 20. Druk nr 607 - podj ęcie uchwały w sprawie przyj ęcia Powiatowego programu 
rozwoju pieczy zast ępczej na terenie miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2021-
2023. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
Radosław Wróblewski – podobnie, tak jak i w Gminnym Programie Wspierania Rodziny, tak 
samo w Powiatowym programie dotyczącym pieczy zastępczej zwróciłem uwagę właśnie na 
analizę SWOT i słabe strony związane z potencjalnym wdrażaniem kolejnej edycji tego 
programu. Przede wszystkim warto zwrócić uwagę na wskazówki, które się tu pojawiają, 
a dotyczą małej liczby kandydatów na rodziców zastępczych, rodziny pomocowe, małą liczbę 
rodzin zawodowych zastępczych, brak miejsc w zawodowych rodzinach zastępczych, mała 
dostępność specjalistów do pracy z dzieckiem z rodziną. Chodzi o pedagogów, 
psychologów, neurologów, logopedów i niewystarczającą liczbę dodatkowych szkoleń dla 
rodziców zastępczych i niewystarczającą liczbę szkoleń dla pełnoletnich wychowanków 
pieczy zastępczej. Na Komisji rozmawialiśmy, była udzielana informacja dlaczego tak się 
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dzieje i mam nadzieję, że ze strony właśnie Pana Prezydenta i podległych mu komórek, ten 
wysiłek po to, żeby zrealizować efektywniej właściwie, to co zapisano właśnie w tym 
programie. Ale przede wszystkim też, żeby minimalizować słaby strony. I żeby jak gdyby nie 
chodzić ciągle wokół tego samego tematu, wokół tych samych problemów. I mam nadzieję, 
że to też efektywnie będzie rozwiązywane i że na przykład za jakiś czas będziemy mogli 
sobie powiedzieć, że zwiększyła nam się chociażby liczba kandydatów, liczba rodzin 
zawodowych zastępczych i przede wszystkim też zwiększyła się dostępność do specjalistów, 
do szkoleń dla tych, którzy są zainteresowani tą tematyką. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 607 - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego programu rozwoju pieczy 
zastępczej na terenie miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2021-2023. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie przyjęcia Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej na 
terenie miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2021-2023, stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 
 
Ad. 21. Druk nr 608A – podj ęcie uchwały w sprawie zwolnie ń od podatku od 
nieruchomo ści stanowi ących regionaln ą pomoc inwestycyjn ą. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 608A – podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości 
stanowiących regionalną pomoc inwestycyjną. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Anacki 
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Podjęta uchwała w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości stanowiących regionalną 
pomoc inwestycyjną, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 22. Druk nr 609 - podj ęcie uchwały w sprawie zwolnie ń od podatku od środków 
transportowych stanowi ących regionaln ą pomoc inwestycyjn ą. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 609 - podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od środków transportowych 
stanowiących regionalną pomoc inwestycyjną. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Halina Kunicka  
 
Podjęta uchwała w sprawie zwolnień od podatku od środków transportowych stanowiących 
regionalną pomoc inwestycyjną, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 23. Druk nr 629 - podj ęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały bud żetowej na 2021 
rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania oraz Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 629 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. 24. Druk nr 630 – podj ęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały bud żetowej na 2021 
rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych oraz Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 630 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 25. Druk nr 631 – podj ęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały bud żetowej na 2021 
rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 631 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Ad. 26. Druk nr 632 – podj ęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2 021-2047. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Ponadto 
projekt został jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 632 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2021-2047. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na lata 2021-2047, stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad. 27. Druk nr 610 - podj ęcie uchwały zmieniaj ącej uchwał ę w sprawie wymaga ń jakie 
powinien spełnia ć projekt bud żetu obywatelskiego oraz zasad i trybu przeprowadzen ia 
konsultacji społecznych do bud żetu obywatelskiego w ramach bud żetu Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 17 do protokołu. Ponadto projekt został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 610 - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wymagań jakie powinien 
spełniać projekt budżetu obywatelskiego oraz zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 
społecznych do budżetu obywatelskiego w ramach budżetu Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Rafalski  
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Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wymagań jakie powinien spełniać projekt 
budżetu obywatelskiego oraz zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych do 
budżetu obywatelskiego w ramach budżetu Miasta Gorzowa Wielkopolskiego, stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Ad. 28. Druk nr 611 – podj ęcie uchwały w sprawie wyra żenia zgody na odst ąpienie od 
obowi ązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzier żawy. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 19 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 611 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierżawy, stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Ad. 29. Druk nr 612 – podj ęcie uchwały w sprawie przyst ąpienia Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego do Stowarzyszenia pod nazw ą „Samorz ądy dla Żużla”. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 21 do protokołu. Ponadto projekt został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Kultury, Sportu i Promocji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 612 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Gorzowa Wielkopolskiego 
do Stowarzyszenia pod nazwą „Samorządy dla Żużla”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie przystąpienia Miasta Gorzowa Wielkopolskiego do 
Stowarzyszenia pod nazwą „Samorządy dla Żużla”, stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
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Ad. 30. Druk nr 634 - podj ęcie uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za korzys tanie z 
zezwoleń na sprzeda ż napojów alkoholowych nale żnej w 2021r. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 23 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
Radosław Wróblewski – jako szef klubu radnych Koalicji Obywatelskiej dziękuję tutaj za 
szybkie działanie, wspólne szybkie działanie. My wczoraj też na klubie zdecydowaliśmy się 
przygotować właśnie projekt uchwały w tej materii. Szczególnie tutaj chciałbym podziękować 
radnemu Piotrowi Wilczewskiemu, który mocno zaangażował się w to działanie. Dzisiaj 
złożyliśmy rano do biura rady miasta na ręce Przewodniczącego Kaczanowskiego projekt. 
Byliśmy też w konsultacji z Prezydentem. Dziękuję Prezydentowi za zainteresowanie naszą 
pracą. To, że ten projekt tu spod ręki Prezydenta był procedowany a najważniejsze, że 
mówimy wspólnym głosem i że reagujemy szybko w momencie, kiedy ustawodawca pozwolił 
na to. I to jak gdyby już praktycznie w ciągu kilku dni od momentu, kiedy ustawa podpisana 
przez Prezydenta Rzeczypospolitej staje się faktem. Jako Rada Miasta podejmujemy to 
wyzwanie i też idziemy z pomocą ku naszym przedsiębiorcom. Więc myślę, że ten kierunek 
naszej pracy jest jak najbardziej dobry, jak najbardziej właściwy. Jeszcze raz chciałbym 
podziękować wszystkim, którzy zaangażowali się w pracę nad tą uchwałą. 
Tomasz Rafalski – chciałem tutaj technicznie zapytać, czy zostały obliczone już straty do 
budżetu z tym związane? Tak z samej, czystej ciekawości chciałem zapytać. I oczywiście na 
pewno już to jest zrobione. A druga rzecz, że rozumiem to bardzo sprawiedliwe i dobre, 
dobrze żeby ludzie nie płacili za coś z czego nie mogą absolutnie korzystać. Czy to ma taki 
charakter, że to będzie do końca obowiązującego stanu pandemii, czyli ewentualnego 
powrotu do sprzedaży alkoholu w tych lokalach? Czy to jest w ogóle zwolnienie na cały rok 
kosztem tego, że już i tak to jakiś czas trwa? 
Jacek Wójcicki – bardzo dziękuję za tą inicjatywę, bo faktycznie, kiedy Prezydent Andrzej 
Duda podpisał tą ustawę dostałem mnóstwo głosów: od radnej Marty Bejnar-Bejnarowicz, od 
radnego Wilczewskiego, od klubów radnych poszczególnych. Dziękuję serdecznie za 
zaangażowanie, bo naprawdę tutaj tryb procedowania, jak się okazuje szybki jest czasami 
na plus. I czasami trzeba coś zrobić w trybie natychmiastowym. My się z tym oczywiście 
zgadzamy, bo branża gastronomiczna, branża hotelarska jest faktycznie w bardzo trudnej 
sytuacji. Dziękuję za tą aktywność. Myślę, że mieszkańcom, a przede wszystkim 
przedsiębiorcom to wsparcie z naszej strony wyjątkowo się należy. W związku z tym 
obliczyliśmy, oczywiście na bazie zeszłorocznych dochodów z tych opłat od lokali 
sprzedających alkohol w miejscu. To jest kwota około 300.000 zł i trzeba oczywiście 
pamiętać, że my tą kwotę będziemy musieli z budżetu pomniejszyć. Ale to przed nami, bo 
jakby wykonanie budżetu przez cały rok będziemy śledzić i dzisiaj przyjmujemy tą uchwałę, 
która zwalnia naszych przedsiębiorców branży HoReCa właśnie na czas tego roku, na czas 
najbliższych 12 miesięcy. A jak będzie wyglądała sytuacja z pandemią to też będziemy na 
bieżąco reagować. Bardzo dziękuję wszystkim jeszcze raz za pracę i bardzo też proszę 
Państwa o poparcie, bo to jest ważna rzecz dla naszych przedsiębiorców. 
Jan Kaczanowski – przed głosowaniem pragnę poinformować, że rzeczywiście taki projekt 
klubu radnych Koalicji Obywatelskiej do Rady Miasta wpłynął. Ale tak dla formalności to 
dobrze, że zrodziła się także inicjatywa, ten projekt klubu Koalicji Obywatelskiej akurat na 
dzisiejszej sesji nie mógłby być procedowany dlatego, że wówczas, kiedy są skutki 
finansowe musi być opinia Pana Prezydenta. Ale ten projekt uchwały akurat Pana 
Prezydenta jak tak się wczytamy jest dalej idący i bardzo dobrze. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 634 - podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych należnej w 2021r. 
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maria Surmacz  
 
Podjęta uchwała w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 
napojów alkoholowych należnej w 2021r., stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
Ad. 31. Druk nr 628 – podj ęcie uchwały w sprawie rozstrzygni ęcia skargi. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały z inicjatywy Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji wszyscy radni otrzymali na piśmie. O bardzo krótkie wprowadzenie prosiłbym może 
najpierw przewodniczącą Martę Bejnarowicz. 
Marta Bejnar-Bejnarowicz – skarga została wniesiona przez byłego pracownika jednej z firm 
zewnętrznych, które funkcjonują przy Filharmonii Gorzowskiej. Dnia 8 grudnia 2020 r. 
Komisja Skarg Wniosków i Petycji zwróciła się do Prezydenta Miasta o ustosunkowanie się 
do skargi w zakresie nadzoru Dyrektora Filharmonii nad działalnością firm zewnętrznych. 
Chodziło o firmę ochrony i o firmę dbającą o czystość obiektu oraz w zakresie skarg, które 
zostały złożone przez pracowników Centrum Edukacji Artystycznej Filharmonii Gorzowskiej 
oraz pracowników zewnętrznych oraz ich rozstrzygnięć, rozstrzygnięć tych skarg. Dlatego, 
że ta skarga jest niejako dwutorowa, częściowo jest w kompetencji Rady Miasta w zakresie 
nadzoru Prezydenta nad Filharmonią, a z drugiej strony w kompetencji Dyrektora Filharmonii 
w zakresie spraw pracowniczych. I w oparciu o przedłożone przez Prezydenta dokumenty 
i odpowiedzi na te nasze zadane pytania skargę uznaje się za bezzasadną. Osoby 
przedstawione w skardze były pracownikami firm zewnętrznych. Dyrektor Filharmonii 
Gorzowskiej poinformowała, że 10 lipca 2020 roku wpłynęła skarga na pracownika Centrum 
Edukacji Artystycznej Filharmonii Gorzowskiej, zatrudnionego na stanowisku kierownika 
zespołu obsługi technicznej i została przekazana według właściwości do Dyrektora 
Filharmonii Gorzowskiej na podstawie art. 231 KPA. Następnie przeprowadzono 
postępowanie wyjaśniające. 20 sierpnia 2020 roku Filharmonia w odpowiedzi na złożoną 
skargę poinformowała skarżącego o przeprowadzonym przez instytucję postępowaniu 
wyjaśniającym oraz o uznaniu na jego podstawie, złożoną skargę za bezpodstawną. W 
styczniu, 11 stycznia 2021 wpłynęło od skarżącego uzupełnienie do tej skargi. Na 
posiedzeniu Komisji Skarg Wniosków i Petycji w dniu 18 stycznia komisja wysłuchała 
skarżącego uznając jednak, że to uzupełnienie nie wniosło nowych okoliczności mogących 
mieć wpływ na rozstrzygnięcie skargi. I komisja utrzymała swoje rozstrzygnięcie tak jak w 
sentencji, czyli uznała skargę za bezzasadną. 
Jan Kaczanowski – pragnę przy okazji poinformować i żeby procedury formalno-prawne były 
spełnione, a też konsultowałem się z mecenasem dosłownie dwie godziny przed dzisiejszą 
sesją wpłynęło mailem pismo ze strony skarżącego, które pozwolę sobie odczytać, żeby nie 
było później niepotrzebnych zarzutów. Pismo następującej treści. „Bardzo proszę o zadanie 
w moim imieniu szanownym naszym gorzowskim rajcom pytania. Dlaczego pełniącą rolę p.o. 
dyrektora filharmonii, wiadomo kto pełni obowiązki, nazwiska nie będę wymieniał, pozwoliła 
sobie napisać nieprawdę w odpowiedzi na moją skargę na postępowanie wyjaśniające 
dotyczące mobingu oraz poniżania mojej osoby przez pana Krzysztofa. Skarga została 
rozpatrzona negatywnie. W ostatnim piśmie skierowanym do Rady Miasta, Pana Prezydenta 
i tym podobnie dołączyłem dokumentację fotograficzną i opinię do wglądu zapraszam 
również Państwa radnych, gdzie obraz pokazuje niby wysokie standardy pracy pracowników 
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firm zewnętrznych, nad którymi to czuwa dyrektor filharmonii. Do mnie i do Państwa trafiły 
pisma pani dyrektor mówiące o tym, że nie pojawiły się żadne nowe okoliczności w mojej 
skardze, co jest oczywistą nieprawdą, gdyż materiał zdjęciowy i opinie muzyków są nowymi 
faktami dołączonymi w sprawie i tym samym tworzą one nowe okoliczności. Mam wrażenie, 
że pani dyrektor jest zainteresowana bardziej lojalnością i scalaniem trwałych układów 
towarzysko-pracowniczych niż do wyjaśnienia obiektywnie całej wyżej wymienionej sprawy. 
Wierzę, że znajdą Państwo chwilę czasu, aby odpowiedzieć sobie na pytanie, co naprawdę 
dzieje się za szkłem i piaskowcem Centrum Kultury wyższej jaką jest nasza gorzowska 
filharmonia. Pozdrawiam serdecznie. Skarżący.” To ze strony formalnej. Mój taki właśnie 
obowiązek w tym przypadku. 
Marta Bejnar-Bejnarowicz – w uzupełnieniu tego, co Przewodniczący tutaj przeczytał, 
chciałabym poinformować, że Komisja Skarg Wniosków i Petycji przekazała pismem prośbę 
do Komisji Rewizyjnej, aby ta zajęła się sprawą, która została wskazana w uzupełnieniu do 
skargi, czyli w zakresie jak to zostało tam określone nadzatrudnienia, czyli tak jakby zbyt 
dużego zatrudnienia jeżeli chodzi o pracowników administracyjnych. Natomiast co do pytania 
tutaj, które zostało przez Pana przeczytane, to naprawdę trudno jest nam się odnieść do 
pytania postawionego dlaczego Dyrektor Filharmonii pozwoliła sobie napisać nieprawdę. 
Niestety nie znamy, nie siedzimy w głowie p. Dyrektor Filharmonii i nie jesteśmy w stanie 
powiedzieć, dlaczego zajęła takie albo inne stanowisko. Natomiast na pewno nie jesteśmy w 
stanie w tej chwili rozstrzygać, czy jest to prawda czy nieprawda. Odpowiedź otrzymaliśmy 
na piśmie i do takiej odpowiedzi się ustosunkowujemy i w oparciu o te dane, które oficjalnie 
zostały nam przekazane podejmujemy decyzje. Natomiast Rada Miasta ma bardzo 
ograniczone kompetencje, jeżeli chodzi o nadzór nad Filharmonią ze względu na to, że tak 
naprawdę możemy tylko rozstrzygnąć, czy nadzór Prezydenta jest prawidłowy nad instytucją 
i to też w takim ograniczonym zakresie, w jakim ma te kompetencje Prezydent. Także 
niestety na tak postawione pytanie nie jestem w stanie udzielić odpowiedzi. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 628 – podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jerzy Synowiec  
BRAK GŁOSU (1) 
Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie rozstrzygnięcia skargi, stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Ad. 32. Informacja o stanie realizacji inwestycji m iejskich w 2020 roku. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że informację o stanie realizacji inwestycji miejskich w 
2020 roku wszyscy radni otrzymali na piśmie i stanowią załącznik nr 26 do protokołu. W 
związku z brakiem chętnych do dyskusji w tym punkcie porządku obrad uznaję, że Rada 
Miasta przyjęła Informację o stanie realizacji inwestycji miejskich w 2020 roku do 
wiadomości. Propozycję przyjęto przez aklamację.  
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Ad. 33. Informacja o stanie realizacji uchwał. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że informację o stanie realizacji uchwał wszyscy radni 
otrzymali na piśmie i stanowią załącznik nr 27 do protokołu. W związku z brakiem chętnych 
do dyskusji w tym punkcie porządku obrad uznaję, że Rada Miasta przyjęła Informację o 
stanie realizacji uchwał do wiadomości.  
 
Propozycję przyjęto przez aklamację.  
 
Ad. 34. Sprawozdania z prac komisji Rady Miasta za 2020 rok. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że sprawozdanie z prac komisji Rady Miasta za 2020 rok 
wszyscy radni otrzymali na piśmie i stanowią załącznik nr 28 do protokołu. W związku z 
brakiem chętnych do dyskusji w tym punkcie porządku obrad uznaję, że Rada Miasta 
przyjęła sprawozdanie z prac komisji Rady Miasta za 2020 rok do wiadomości.  
 
Propozycję przyjęto przez aklamację.  
 
Ad. 35. Przyj ęcie protokołu z: XXXI i XXXII sesji Rady Miasta Gor zowa 
Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski - pyta, czy radni mają uwagi lub pytania do protokołu z XXXI lub XXXII 
sesji Rady Miasta. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Paulina Szymotowicz  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wilczewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Paulina Szymotowicz  
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Ad. 36. Sprawy ró żne, wolne wnioski. 
 
Piotr Wilczewski – mam dwa pytania. Pierwsze do Wydziału Inwestycji odnośnie remontu 
ulicy Myśliborskiej. Czytałem w mediach, że termin oddania inwestycji został przesunięty na 
marzec tego roku. Czy ten termin jest zagrożony czy nie jest zagrożony? W ciągu ostatnich 
kilku dni często przyjeżdżam tamtą drogą i nie widziałem żadnych ruchów budowlanych. Czy 
firma wykonująca ma jakieś problemy? Czy to finansowe, czy z kapitałem ludzkim, zasobami 
ludzkimi? I czy właśnie tutaj miasto monitoruje tą sytuację? Gdyż ta firma wykonuje szereg 
prac w naszym mieście. A drugie pytanie mam do p. Prezydent Domagały. Czy dostaliśmy 
już odpowiedź z Agencji Oceny Technologii Medycznej w sprawie Programu in vitro. 
Grażyna Wojciechowska – pytanie do Radnego i jednocześnie wiceprezesa naszego 
wielospecjalistycznego szpitala wojewódzkiego. Proszę mi odpowiedzieć jako dwufunkcyjny 
jak to się stało, kto tu zadecydował, że konsultant zabrał szpitalowi naszemu prawo 
szczepień pozostałych grup wiekowych mieszkańców? To się stało nagle. Potem ja się 
dowiaduję z mediów, że są ograniczenia, że małe ilości są szczepionek, ale to jest pierwszy 
temat. I jak wygląda? Czy sale operacyjne czy zabiegowe funkcjonują? Czy dalej tylko 
COVID jest rozwiązywany? Teraz następna część pytania. Chciałam od razu skorzystać w 
sprawach różnych i podziękować Prezydentowi, jego służbom, jak również 
Przewodniczącemu Rady i koleżankom, kolegom z Rady, którzy czynnie biorą udział w 
przygotowaniach do 29 finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Dziękuję za to, co 
Państwo już zrobili, co robicie. I zapraszam wszystkich jak możemy walczyć o to i możemy 
wspierać 31 stycznia w niedzielę 29 finał. Dorzućmy nasze pieniądze, bo nie ma takiego 
szpitala w skali całego kraju, gdzie nie byłyby środki z Wielkiej Orkiestry Świątecznej 
Pomocy. I to jest piękne. Kto nie chce pomóc niech nie przeszkadza. Dajcie nam normalnie 
żyć i funkcjonować, a nie wprowadzać restrykcje. Będziemy działać według restrykcji, ale ja 
się nie godzę z wieloma sprawami. Myślę, że wróci normalność, bo według bardzo 
przestrzegania reżimów pamiętajcie jesteśmy matkami, jesteście ojcami. I czy się komuś 
podoba czy nie, ja gram już teraz 29 rok, od samego początku. I już byli tacy, co próbowali 
zniszczyć tą wielką akcję z wielkiego serca. Dziękuję wolontariuszom, dziękuję ludziom, 
którzy mają odwagę i nie patrzą, że zmarzną, ale moim obowiązkiem jest dopilnować, mimo 
tych zaostrzonych przepisów, zgodnie z prawem weźmy pomóżmy, że oprócz reżimu, gdzie 
mogą dostać kubek bezpiecznej zupy, jakąś drożdżówkę, jakiś barszcz, żeby rozgrzać, żeby 
można było do toalety młodzieży dojść, zagrzać herbatą zgodnie z przepisami. Dlatego 
apeluję jako matka, jako nauczycielka a przede wszystkim babcia i kobieta. Bardzo proszę, 
bo szpital nasz może się pochwalić tym co dzięki Państwu i naszym wspaniałym 
mieszkańcom nie tylko miasta, ale okolic całego regionu. I dziękuję, że Pan Prezydent, 
również jego służby włączyły się jako partner do tej akcji. Serdecznie dziękuję wszystkim a 
potem powiemy, jak to wszystko wygląda. Jeszcze raz dziękuję bardzo z całego serca. I 
proszę odpowiedzieć na te pytania moje poprzednie. 
Robert Surowiec – jeśli chodzi o WOŚP to może od tej strony zacznę, to tak, szpital jak 
zwykle pomaga. W tym roku nieco inaczej, bo zwykle przygotowywaliśmy grochówkę dla 
naszych wolontariuszy. Teraz po to, żeby się ogrzać będzie to barszczyk i drożdżówka, więc 
dziękujemy tym wszystkim osobom, które się angażują, bo każdego dnia widzę ten sprzęt, 
który pracuje dla dobra naszych pacjentów. Jeśli chodzi o pierwszą część pytania, co prawda 
nie jako radny, ale jako wiceprezes chętnie Pani odpowiem. Pani radna ktoś jakiś 
nieprawdziwych informacji Pani udzielił, bo żaden konsultant nie zabrał nam możliwości 
szczepienia seniorów. Jest co prawda ograniczona liczba szczepionek, ale to jest problem 
ogólnopolski a nie problem szpitala. Chcę Pani powiedzieć, chcę Państwu powiedzieć, że na 
przykład szpital w Zielonej Górze w ubiegłym tygodniu, czyli w poniedziałek miało- przyjść do 
nich 1280 szczepionek. Przyszło zero. Do nas przyszło ponad 500 szczepionek, więc w tych 
okolicznościach małej ilości szczepionek- szczepimy, ale najpierw grupę zero, czyli najpierw 
medyków, później grupę 80 plus i dopiero później grupę 70 plus. Wszystkie szczepione 
osoby są zgodnie ze standardami, które określa Ministerstwo Zdrowia, więc ani jedna osoba 
w naszym szpitalu nie została zaszczepiona szybciej niż powinna być zaszczepiona. I nikt 



21 

z bocznych, że tak powiem grup nie został zaszczepiony, więc to jest problem ogólnopolski. 
Szczepimy wszystkich i będziemy szczepili w takich możliwościach, jakich będziemy mieli 
szczepionkę. I jeszcze jedno pytanie było odnośnie tego, czy tylko COVID leczymy? Nie, nie 
tylko COVID leczymy. I tutaj zaskoczę Panią, bo robimy podsumowanie ubiegłego roku. 
Mimo tego, że to był trudny rok z ograniczoną dostępnością do szpitala z pandemią, z 
wieloma różnymi problemami i dla naszych pacjentów, dla naszego personelu zrobiliśmy 
między innymi dużo więcej tromboliz, czyli tych procedur, które ratują życie i zdrowie wtedy, 
kiedy pacjenci są po udarze. A jeśli Pani pyta o sale operacyjne, to co jest najważniejsze, 
czyli dla pacjentów z chorobami nowotworowymi tych procedur w całym ubiegłym roku zrobili 
38% więcej, niż w roku 2018. Mimo tych dużych trudności nasz zespół stanął na wysokości 
zadania i wyleczyliśmy więcej pacjentów nowotworowych niż przed pandemią. 
Grażyna Wojciechowska – właśnie. To tak jest jak jest się mijanie z prawdą. Chciałam 
pochwalić to co robicie, bo szpital bardzo dużo robi i o tym wiem, bo współpracuje na co 
dzień i jako partnerem jestem w innych też tych specjalistycznych konferencjach ze 
szpitalem, co Pan również o tym wie. Chodzi o to, że błędne, nie wszystkie informacje. 
Wasza strona szpitala jest rewelacyjna. Tu chciałam podziękować, bo to co pani Agnieszka 
jak to pięknie robi, żeby jakoś przekierowywać też i te informacje ważne na stronę też 
naszego portalu. A jeśli chodzi o tych 70 plus, proszę nie mieszaj, bo jestem w tym dziale i 
nie chciałam dopuścić, żeby potem byle kto szargał moje imię i mojej rodziny, więc 
czekałam, żeby zgodnie z prawem i miałabym prawo sobie wybrać, że chciałabym być w 
naszym szpitalu szczepiona, gdzie budowałam też ten szpital i byłam w społecznej Radzie 
szpitala na Dekerta, za darmo i pracowaliśmy. Ja miałam to szczęście, że będę 
zaszczepiona w przyszłym tygodniu i to w Gorzowie, że w czwartek będę zaszczepiona, 
legalnie bez żadnych. Miałam to szczęście, ale wielu ludzi nie miało tego szczęścia. I dlatego 
powiedz otwarcie, że nie mogliście zapisywać nikogo, bo od piątku było prawo, żeby mogli 
się zaszczepić 70 plus. A dwa, nie można robić polityki. Prawda jest brutalna, ale mówmy 
prawdę. Wiem, szpital jest rewelacyjny. Ludzie pracujący są rewelacyjni. Jeszcze raz proszę 
złożyć wyrazy wielkich gratulacji, bo ludzie do mnie dzwonią Pani Grażyno, niech Pani powie 
na komisji, na sesji- byłem razem z żoną, leżałem na COVID-a, płakaliśmy, myśleliśmy, że 
umrę, ale lekarz pielęgniarka, nawet salowa dawali tą szansę, to ciepło itd. I to jest takie 
wielkie serce i ryzykowanie życia swojego zostawiając, nastawiając prawda na to straszne 
zagrożenie. Szczęście mam, że góra nade mną czuwa i oby dalej czuwała. Dlatego mnie się 
wydaje, że ta współpraca i to właśnie, co Pan Prezydent, Pan Przewodniczący i radni,to co 
nasi radni zrobili. Pochwal radnych. Co ostatnio dostał nasz szpital od Rady Miasta, od władz 
miasta. Jesteśmy naprawdę ponad podziałami. Szpitala nie wywiezie się nigdzie prawda? To 
tak samo jak z teatrem. I dziękuję, dziękuję tym, co współpracują i pomagają na co dzień. 
Robert Surowiec – Grażynka, tak masz rację. Ta współpraca, o tym mówię wielokrotnie. 
Współpraca szpitala z Radą Miasta, z Prezydentem jest modelowa i inne miasta mogłoby się 
od nas tego uczyć. To powtarzam na każdym kroku, jest to dla mnie oczywiste. Ostatni 
zakup to oczywiście w sylwestra nowa karetka za 500 000zł. Szpital trochę dołożył do 
wyposażenia. Świetny nowy sprzęt. Wszystkim wam serdecznie dziękuję. To naprawdę jest 
sprzęt, który będzie służył naszym pacjentom i to jest sprzęt, który będzie ratował ludzkie 
życie. Grażynka nad tobą ktoś czuwa, bo nad dobrymi ludźmi ktoś zawsze czuwa. A jeśli 
chodzi o WOŚP to chcę powiedzieć, że robimy też w tym roku coś wyjątkowego, bo 
zakupiliśmy robota da Vinci. To jest absolutny hit, świetny sprzęt do walki z chorobami 
nowotworowymi i tak naprawdę mamy taką krótką okazję, jedyną okazję, kiedy ktoś z 
zewnątrz może przyjść i popracować na tym sprzęcie, poszkolić się na tym sprzęcie. Tak 
więc szpital przeznaczył dwa vouchery, które będziemy chcieli, żeby osobno brały udział w 
licytacji i wylicytowały to, kto wylicytuje będzie mógł przyjść, z naszym lekarzem usiądzie, 
zobaczy jak to wygląda,ale też będzie mógł usiąść za konsolą i poćwiczyć sobie, nie na 
pacjencie oczywiście, ale na fantomie, który mamy przygotowany. To jest jedyna okazja, bo 
za kilka miesięcy ten sprzęt trafi na salę operacyjną i będzie ratował życie i zdrowie naszych 
pacjentów. 
Małgorzata Domagała – chciałam odpowiedzieć radnemu Wilczewskiemu odnośnie in vitro 
i programu, który został przesłany do Agencji Technologicznej w miesiącu grudniu, tak jak 
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się zobowiązaliśmy. Do dnia dzisiejszego nie mamy odpowiedzi, ale Agencja ma 3 miesiące 
na udzielenie tej odpowiedzi. W momencie, kiedy ta odpowiedź wpłynie niezwłocznie 
poinformujemy o tym. 
Jan Kaczanowski – na koniec powiem tylko jedno. Grażynka mówiła o Wielkiej Orkiestrze 
Świątecznej Pomocy i rzeczywiście Gorzów, szpital gorzowski jest tym przykładem, gdzie na 
każdym kroku niemalże można znaleźć tam to serce jakie oddają mieszkańcy poprzez 
określone datki i to jest naprawdę bardzo piękne. Wiem, bo mam też i takie pytania, że jeśli 
ktoś by nie chciał za dużo kontaktu międzyludzkiego w najbliższą niedzielę ze względu na 
pandemię, to datki można przekazywać na orkiestrę również poprzez wpłaty na konto. Każda 
złotówka jestem przekonany, że jest bardzo istotna i bardzo ważna. 
Piotr Wilczewski – dziękuję Pani Prezydent za udzielenie odpowiedzi. Myślę, że jak przejdzie 
to in vitro, to będę najszczęśliwszym człowiekiem na świecie. Aczkolwiek mam pytanie, bo 
nie dostałem odpowiedzi jeszcze na to drugie pytanie odnośnie remontu ulicy Myśliborskiej. 
Jak wygląda ta sytuacja? Być może tutaj też jako radni powinnyśmy dostawać raz w 
miesiącu jakąś informację na temat realizacji inwestycji miejskich gdyż mamy ich bardzo 
dużo i również bylibyśmy, przynajmniej ja jestem zainteresowany przy których inwestycjach 
jesteśmy w terminie, które są zagrożone, a które na pewno się nie odbędą w zaplanowanym 
czasie. Tutaj konkretne pytanie o Myśliborską zadaję, także gdyby ktoś mógł odpowiedzieć 
na to pytanie byłbym bardzo wdzięczny. 
Agnieszka Surmacz – Zastępca Prezydenta Miasta – jeśli chodzi o ulicę Myśliborską termin 
został wydłużony ze względu na okoliczności związane z utrudnieniami przy realizacji 
wcześniej w zakresie sieci podziemnych. Weszliśmy w tej chwili w okres zimowy, więc na 
pewno jest trochę spowolnienie. Na tą chwilę wykonawca jeszcze nie zgłaszał, że termin 
marcowy jest zagrożony. Nie wiem do końca jak się pogodowo to ułoży, bo to, że Państwo 
czy Pan radny nie widzi, to jest to okres taki, w którym nie wszystko można robić na 
budowie. Mamy też trochę problemów z Generalną Dyrekcją w zakresie możliwości wejścia 
na teren objęty ich jurysdykcją przy węźle. Uzgodnienie dokumentacji organizacji ruchu 
wymagało podpisania porozumienia między nami i w okresie pandemicznym i działalności 
takiej jaką prowadzimy w zakresie zdalnych dyskusji. Trochę nam się opóźniło podpisanie 
tego porozumienia. W tej chwili jest już podpisane, uzgodniona organizacja ruchu. Mamy 
nadzieję, że w najbliższym czasie uda się to nadrobić. Jeżeli pogoda nas nie powstrzyma i 
do końca marca będziemy mogli to otworzyć. Jeżeli nie, to będziemy informować a według 
mojej wiedzy, my takie sprawozdanie w dniu dzisiejszym akurat złożyliśmy do Rady w 
zakresie rocznych inwestycji z ubiegłego roku, bo to było takie podsumowanie w ramach 
pierwszego miesiąca roku 2021, ale wiem, że jest to w systemie chyba kwartalnym wpisane, 
że co kwartał do Rady taką informację w zakresie stanu realizacji przekazujemy. Więc myślę, 
że kwartał to jest wystarczający okres, żebyśmy mogli zebrać to na tyle skrupulatnie z takim 
przesunięciem czasowym, żeby co tydzień, co miesiąc nie powtarzać dokładnie tego 
samego. Jesteśmy w trakcie projektowania. 
Jan Kaczanowski – podzielam opinię Pani Prezydent, że rzeczywiście raz na kwartał 
przygotowywane są dla Rady informacje o realizacji inwestycji miejskich. Przy okazji powiem 
coś takiego, że na rok bieżący przy takich ogromnych brakach kadrowych między innymi w 
Wydziale Inwestycji nie, dlatego, że ktoś nie chce zatrudniać, tylko są wolne etaty i boję się, 
nie chcę z góry krakać, czy Wydział wyrobi się z tym wielkim rozmachem przygotowań 
inwestycyjnych, które są przyjęte w budżecie miasta na 2021 rok, ale znając zaradność 
zapobiegliwość Pani Prezydent jestem przekonany, że tak się stanie, dlatego też może jak 
najmniej skupmy się na tych papierkach jak to się potocznie mówi, a przyjęliśmy taką 
zasadę, że raz na kwartał będą przygotowywane informacje o realizacji inwestycji w mieście. 
Między innymi w tym sprawozdaniu za 2020 rok każdy ten temat, bo to sobie wnikliwie 
przeglądałem można tam się, że tak powiem doczytać. To wcale nie oznacza, że radni nie 
mogą na sesjach, w takich indywidualnych przypadkach zadawać określone pytania. 
Alicja Brudzińska – przyszedł moment, żebym ponowiła swój apel w sprawie nadania w 
naszym kochanym mieście Gorzowie Wielkopolskim nazwy wolontariuszy. Przepraszam 
bardzo, ale będę o to zabiegać do końca świata i jeszcze jeden dzień dłużej, żeby nie był to 
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tylko kubek czerwonego barszczyku i drożdżówka, ale żeby ludzie ciężko pracujący dla 
różnych dobrych idei mieli w naszym mieście swoją satysfakcję i inspirację. 
Robert Surowiec – myślę, że prościej niż o tym mówić to będzie złożyć formalny wniosek i go 
przegłosujemy na sesji, będzie to skuteczne. Rozumiem, że fajnie się mówi na sesji, ale 
lepiej coś przeprowadzić skutecznie. Myślę, że się tutaj wszyscy się porozumiemy. 
Jan Kaczanowski – tym, bardziej, że są określone procedury w tym względzie, że jeśli ktoś 
wniosek złoży jest specjalna Komisja, musi przejść to określone procedury, ale od czegoś na 
pewno trzeba zacząć. 
Alicja Burdzińska – złożyłam wniosek już dwa razy. Dwa razy już mój wniosek jest złożony 
 
Ad. 37 Zako ńczenie obrad.  
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Jan 
Kaczanowski zamyka obrady XXXIII sesji Rady Miasta dziękując radnym za udział. 
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